
Referat                 
MØDE: Skolebestyrelsesmøde 

TID & 
STED: 

Kirstinedalsskolen , 14.april 2015 kl.18:30 – 21:30 

Møde. NR. 7 – 2014/15 

Dagsorden. 

Afbud Sune og Britta 

Orientering/beslutning 

1. Godkendelse af dagsorden. Beslutning: 

Godkendt 

2. Godkendelse af referat fra møde 

nr. 6 den 5.3.2015. 

Beslutning: 

Der opfordres til, at referatet bliver 

lagt på hjemmesiden senest 14 dage 

efter et skolebestyrelsesmøde. 

Vedr. SFO der vandt VM:Rettes til 

fodbold og ikke BMX. 

Der skrives ud på Intra omkring ny 

hjemmeside. 

 

3. Nyt fra elevrådet. Der er ikke afholdt elevrådsmøde 

endnu. Der afholdes elevrådsmøde 

den 13.5.2015. 

 

4. Evaluering af 

kontaktforældremøde. 

En god aften, hvor der var en god 

værdidebat i form af en 

specialudgave af et ”matador-spil”.  

God deltagertilslutning. 

 

5. Trafik og færdsel omkring skolen. Fortsat fra sidste møde -  

Der har været dialog med 

Banedanmark omkring Påsken. 

Der er umiddelbart ingen gener 

omkring arbejdet.  

 

Skolen arbejder på at få opsat 

blomsterkummer omkring stien fra 

skolen over mod Rishøjhallen Der 

tages fat i ETK. 



Indkørselsforbud. 

Det er primært nye forældre, der 

ikke overholder indkørselsforbuddet. 

Anita udsender orientering til nye 

forældre om parkering. Anita rykker 

lokalbetjenten for ønsket om, at 

politiet kommer forbi en morgen og 

patruljerer i forbindelse med 

skolepatruljen. 

6. Spørgeskema til kontaktforældre. Fortsat fra sidste møde – Beslutning: 

Der fastsættes en dato for et møde 

med kontaktforældrene, hvor der 

tages udgangspunkt i 

spørgeskemaundersøgelsen. Datoen 

sættes til tirsdag den 19.5.2015 kl. 

19.00 - 21.00.  

På mødet serveres kaffe/the, vand og 

småkager. 

 

Tekst: 

Dialogmøde mellem SB og 

kontaktforældre omkring fremtidige 

samarbejde. Der tages udgangspunkt i 

besvarelserne fra 

spørgeskemaundersøgelsen. Sidste 

frist for tilmelding den 12.5.2015. 

 

Lene, Tomme G og Søren N sætter 

sig sammen og laver dagsorden til 

mødet.  

 

7. Skoleårets planlægning. Timeplansfordelingen gennemgås.  

8. Status over elevtal 

- Til og fraflytninger. 

Der orienteres omkring til- og  

fraflytninger. 

Fem er gået ud og to er indmeldt. 

9. Bordet rundt Økonomien gennemgået. 

 

Tal fra SFOen: 

Mini 0.klasse (1.april)  

0.-3.klasse 294 børn 

4.-9.klasse 54 børn 

Juniorklubben 8 børn 



Ungdomsklub ca. 50 børn. 

 

Der debatteres vedr. brugen af 

mobiltelefon i undervisningstiden og 

det tiltag, som 6.årgang har 

iværksat. 

Der orienteres om, hvorfor man har 

valgt dette tiltag. 

 

Skolebestyrelsen havde ønsket at 

ledelsen/lærerne havde inddraget 

forældre tidligere i den givne 

situation.  

 

Hvis skoleledelsen vurderer at det vil 

være mest hensigtsmæssigt at 

håndtere en sag på en område, hvor 

der foreligger et princip, på en anden 

måde end princippet foreskriver 

ønsker skolebestyrelsen at blive 

orienteret om dette – evt. i form af 

en dialog med formanden.  

 

Princippet omkring brugen af 

mobiltelefoner bliver taget op på 

næste skolebestyrelsesmøde. 

 

Der er skolerådsmøde i morgen den 

15.4.2015. Der orienteres omkring 

emnerne. 

Claus og Lasse deltager. 

 

Der orienteres omkring 

statusbeskrivelse på 

implementeringsplanen af FSA. 

Dokument uddelt. 

 

Dialogmøderne med indskoling, 

mellemtrin og udskoling vil fortsætte, 

da de er fint besøgt og der er 

positive tilbagemeldinger. Af samme 

årsag vil kaffemøderne 1.onsdag i 



hver måned ophøre. 

 

Lærernes arbejdstid: Skolens ledelse 

vil have en proces i samarbejde med 

skolens TR og AMR omkring lærerens 

arbejdstid. 

 

Der orienteres om diverse evaluering 

der kører i denne periode. 

 

10. Evt. Orientering 

11. Lukket møde  

 


